
IDEJNO POLITIČNO IZOBRAŽEVANJE MLADIH V NAŠI OBČINI

MPŠ v novi preobleki
Krltlk na račun okostenellh In za mlade vae premalo prlvlačnlh

metod dela v mladlnakl organlzacljl se /e zadnje čaae nabralo kar
precej. Težko bl rekll, da Je prlšlo na tem področju prl delu občlnske
organlzaclje ZSMS do revoluclonarnlh premlkov. Kljub temu pa Je
spodbudno, da so mladlncl v vodatvu vendarle pflsluhnlll željam
tnladlh In »aodobneje oblekll« eno glavnlh obUk Idejnopolltlčnega
Izobraževanja - mladlnsko polltlčno šolo.

Enotedenska oblika družbenopolitičnega
izobraževanja mladih na OK ZSMS Ljub-
ljana Center pbteka že vrsto let v nespreme-
njeni obliki. Zadnja, ki je bila od 20. do 24.
februarja, pa je prvič potekala nekoliko
drugače.

»Spremenili smo vrsto tem, slušateljem
je bilo na voljo več literature, ki jim je v
pomoč pri spremljanju predavanj in pogo-
vorov. Prav pogovori in okrogle mize so
odslej glavna oblika'dela mladinske politič-
ne šole. Na ta način lahko slušatelji bolj
tvorno sodelujejo pri obravnavi določenih
vprašanj. Novost je tudi okrogla miza, kjer
bo vsakokrat potekal pogovor o temi, ki bo
v tistem trenutku najbolj aktualna,« pravijo
mladi. t

Tokrat je tekla beseda za okroglo mizo o
usmerjenem izobraževanju, saj je bilo kar
18 od 36 udeležencev dijakov srednjih šol.
»Vsakokrat bomo za aktualni pogovor
izbrali pač temo, ki bo takrat in za večino
slušateljev najbolj zanimiva in aktualna. K
sodelovanju bomo povabili strokovnjake z
določenega področja. Novost predstavlja
tudi povezovanje sorodnih tem v vsebinske
skupine, sklope, kar bo omogočalo slušate-
ljem bolj celovito informacijo. Obravnavo
nekaterih vprašanj bomo prenesb v temelj-
ne sredine - organizacije združenega dela,

krajevne skupnosti, šole - kar bo prav goto-
vo povedalo njihovo konkretnost in živ-
ljenjskost,« nam je o novostih povedal Igor
Lavš.

Seveda smo za mnenje povprašali tudi
tiste, ki jim je ta oblika izobraževanja na-
menjena; v glavnem so bila to dekleta.

»Celo tisti, ki so bili na začeku najbolj
skeptični - češ, saj ne bomo izvedeli nič
novega - so bili na koncu prijetno presene-
čeni. Res je, da smo marsikaj, o čemer smo
poslušali predavanja in se pogovarjali, že
slišali, pa vendar smo izvedeli veliko nove-
ga, dobili odgovor na marsikatero vpraša-
nje. Predvsem nam je bilo všeč, da nismo
bili le poslušalci, ampak smo resnično ves
čas aktivno sodelovali. Všeč nam je tudi
bilo, da ni bilo nobenih dolgoveznih pos-
ploševanj, ampak so bila vsa vprašanja, ki
smo jih obravnavali, postavljena v trenutno
in konkretno situacijo. Veliko izkušenj smo
lahko izmenjali tudi med seboj, pohvaliti
pa velja tudi vse predavatelje. Sama sem
resnično veliko pridobila in mislim, da bi
moral obiskovati vsaj enkrat takšno politič-
no šolo prav vsak mladinec« nam je pove-
dala Liljana Sutanovac iz OO ZSMS Vojna
bolnica v Mostah. Njene besede pa -.o potr-
dili tudi drugi slušatelii. Lučka Špat


